
Voor padel heb je een padel-
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INTERSPORT 

DOETINCHEM - ‘Maak 
kennis met padel’ actie!
 een mooie kortingsactie 

voor de leden van TC Zuid!
Voor alle leden van TC Zuid 
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de hele padelcollectie!

Download de Intersport-app, 
kies Intersport Doetinchem 

als favoriete winkel en 
vervolgens TC Zuid bij groe- 
pen, voer de activatiecode 
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20% korting!
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september.

Niet i.c.m. overige acties
 Dus snel naar Intersport en 

daarna padellen!
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 Nieuwsbrief nr. 1 Vanuit diverse leden krijgen we dikwijls de 

vraag wat er zoal wordt besproken in een 
bestuursvergadering. Om aan deze vraag 
gehoor te geven, heb ik als voorzitter op 
mij genomen om na iedere bestuursver-
gadering de inhoud in hoofdlijnen en in 
korte bewoordingen met jullie te delen.
Een belangrijk bespreekpunt blijft de 
voortgang van de aanleg van de padel-
banen. De vergunning van de Gemeente 
Doetinchem is verleend. Vandaar dat 
iedereen heeft gezien dat de werkzaam-
heden voortvarend voortgezet zijn. 
Wij gaan nog steeds uit van oplevering in 
de 2e/3e week van juli. Dat betekent niet 
dat de banen zodanig gereed zijn dat er 
meteen op gespeeld kan worden (denk 
aan afrastering, verlichting, etc. We zullen 
iedereen zoveel mogelijk informeren zo-
dra dit wel mogelijk is via de gebruikelijke 
kanalen.
Op 7 juli teken-
den we bij de 
notaris de hypo-
theekakte voor 
de lening die we 
zijn aangegaan 
om de algehele 
parkvernieuwing 
te financieren. 
Ook dit was een 
belangrijpe stap 
in het traject dat 
door de ALV is 
goedgekeurd.
We kijken met 
trots en waardering terug op ons Open 
Toernooi. Met inzet van zeer veel vrijwilli-
gers hebben tennissers en toeschouwers 
een prachtige week beleefd. We hebben 
bovendien ons park met nieuwe tennis-
banen en padelbanen in aanleg, aan 
iedereen van buiten onze club met glans 
kunnen tonen. 
Als we de toezeggingen mogen geloven, 

gaat dat veel nieuwe leden opleveren.
De sponsorcommissie heeft een update 
gegeven: we hebben meer opbrengsten 
dan ooit en er is voldoende belangstelling 
voor het adopteren van de padelbanen. 
Ook deze ontwikkeling past precies in de 
plannen met de upgrade van ons park. 
Waardering voor iedereen die zich voor 
deze belangrijke inkomstenbron inzet.

De TC en JC zijn nog in overleg voor het 
organiseren van de clubkampioenschap-
pen. Waarschijnlijk wordt het september. 
Meer info volgt. Ook is besloten dat vanaf 
volgend jaar de clubkampioenschappen in 
het voorjaar (lees maart) worden georga-
niseerd, als oefening voor de competitie. 
De TC wordt uitgebreid met 1 of 2 mensen 
die het padel gaan oppakken: competitie, 
toernooien en andere activiteiten.

Het was weer een inspirerende bestuurs-
vergadering. Ik dank alle bestuursleden 
voor hun inzet en enthousiasme.
              Van jullie voorzitter: Edo Bosga

NB. Het is helaas om allerlei redenen niet 
mogelijk om 100% actueel te zijn met de 
inhoud van ons clubblad! 
    Redactie

Bestuur update 7 juli 2022

Bols Doetinchem
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te zeggen tegen het aanbod. Met de 
aanwezige bestuursleden vormen we 
een slagvaardig bestuur dat door de 
ledenvergadering aangesteld is om de 
belangen van onze leden te behartigen. 
Kunnen we het altijd iedereen naar de 
zin maken? Waarschijnlijk niet maar we 
doen wel altijd ons best. Blijf met ons 
meedenken ook al worden sommige 
goede ideeën (nog) niet direct door ons 
opgepakt. 
Door de overweldigende steun vanuit 
de laatste ledenvergadering voor de 
totale upgrade van ons prachtige park, 
staat het bestuur in de komende jaren 
voor een uitdagende taak om allerlei 
veranderingen, door de komst van 
padel, door te voeren. Dat zal gepaard 
gaan met proberen-observeren-aan-
passen en inventief zijn. Veranderen 
vinden we als mens soms lastig, aan 
de andere kant brengt het ons ver-
nieuwing, energie en het zorgt ervoor 
dat we als vereniging blijven bestaan. 
Oftewel een mooie uitdaging voor ons 
allemaal in de komende jaren! 
O ja, en dan ook nog iets over mij. In 
mijn enthousiasme was ik dat bijna 
vergeten. In het dagelijks leven ben ik 
directeur van Pincvision, u weet wel, 
dat bedrijf in het witte gebouw naast 
NS station Doetinchem met die roze 
letters. Ons bedrijf ondersteunt multi-
nationals bij het voldoen aan interna-

Leuke gebeurtenis: de ledenvergade-
ring heeft mij benoemd als de nieuwe 
voorzitter van deze prachtige club. 
Sporten op de mooiste locatie in 
Doetinchem. Niet alleen tennis maar 
binnenkort ook padel. TC Zuid daar 
waar racketsport beschikbaar is voor 
alle leeftijden, lekker actief en in de 
buitenlucht, 7 dagen per week van 
7.00 tot 23.00 uur en niet te vergeten 
het hele jaar door. 
Fantastisch toch!
De club is niet nieuw voor mij. Ik ben 
al lang lid, geen idee hoelang, en ook 
ben ik een aantal jaren (rond 2000) 
penningmeester geweest. 
Enige ervaring in het bestuur van 
deze club heb ik dus al. Al deze 
ingrediënten hebben bijgedragen 
aan de logische beslissing om JA 

tionale wet- en 
regelgeving in 
het handelsver-
keer. We doen 
dat met slimme 
IT oplossingen 
en hoogwaardige kennis. Geboren in 
1964, vader van 2 zonen en ik woon in 
Doetinchem met Kitty en Bram. 
Sport is voor mij een middel om fit te 
blijven: tennis, padel, fitness en wan-
delen vind ik aangename bezigheden 
om dat te bereiken. 
Door mijn werk (en reizen) zal ik 
wellicht niet altijd fysiek op het park 
aanwezig zijn. Dit kan echter nooit een 
beletsel zijn om met mij in contact te 
komen via: voorzitter@tczuid.nl .
Rest me nog om een oproep te doen. 
Wie enthousiast is geworden van de 
‘fun’ die het brengt om onze club te 
besturen: we hebben een vacature 
voor secretaris. Die wordt tijdelijk en 
goed ingevuld door Dionne maar zij 
heeft al een rol als voorzitter van de 
JC. Help ons en Dionne en geef invul-
ling aan deze rol. 
Vraag mij voor meer informatie als je 
interesse hebt; het kost minder tijd 
dan je denkt.
Tot een volgende Breakpoint. 
Blijf gezond en fit! 
               Jullie voorzitter: Edo Bosga

Even voorstellen: Edo Bosga

inzet van velen. Daarnaast heeft TC 
Zuid ook een bedrag ontvangen vanuit 
de Coronasteunmaatregelen. Helaas 
was dit nodig aangezien de kantine ook 
in 2021 enige tijd dicht moest…

Tevens was 2021 sowieso een jaar 
voor de geschiedenisboeken. 
Tijdens de ALV in september is er het 
mandaat ontvangen voor de vervan-
ging van de toplaag van de tennisba-
nen en de realisatie van de padelba-
nen. Een mijlpaal voor TC Zuid!
Na afloop van de ALV zijn wij binnen 
het bestuur druk verder gegaan met 
de offerte van Tennisbouw en de 
financiering. 
In mijn rol van penningmeester heb ik 
dit ervaren als een leuk traject waarbij 
het nodige is gevraagd door de betrok-
ken partijen (denk aan de kredietver-
strekker BNG, de Gemeente Doetin-
chem, StichtingWaarborgfonds Sport 
als borgstellers en de ING Bank).
Gelukkig is alle documentatie tijdig en 
volledig aangeleverd en kon er op 7 
juli door Edo als nieuwe voorzitter en
mij een handtekening gezet worden 
bij Van Weeghel Doppenberg Kamps 
Notarissen voor de hypothecaire in-
schrijving van de financiering! 
Inmiddels zijn we halverwege 2022 

Uit de Alg. Ledenvergadering
Tijdens de ALV zijn de jaarcijfers over 
2021 weer gepresenteerd. Vanuit 
financieel oogpunt was het
een absoluut topjaar voor TC Zuid.
Het mooie resultaat is bereikt door de 



en zijn de cijfers tot nu toe zeer positief. Dit is 
mede te danken aan het fantastische toernooi 
van afgelopen maand. Tot slot was er nog een 
belangrijke gebeurtenis bij TC Zuid. Het stokje 
van de voorzitter is door Jos overgedragen aan 
Edo. In mijn woordje van de penningmeester wil 
ik dan ook afsluiten om Jos nogmaals ontzet-
tend te bedanken voor zijn inzet en zijn werk als 
voorzitter. In de laatste periode hebben Jos en 
ik intensief gewerkt aan de hierboven gememo-
reerde documenten. 
Op de ALV heb ik het ook gezegd, maar ik 
herhaal het graag, TC Zuid mag ontzettend 
trots zijn op zo’n goede voorzitter! 
                 Met vriendelijke groet,  Tijmen Keur 



Voorjaarscompetitie senioren 2022

HEREN 17+ 
1e klasse zat. afd. 16
Noah Koerselman
Wouter Jansen
Jeroen Pubben
Wilfried Koerselman
Alex Drost
Danny Berkhuysen
Asjen van Dijk
Stefan Bod
Maarten Brinkhof
Team 1
1 Didam 1    7-34
2 Vijverberg 1   7-26
3 Elden 1   7-26
4 TC Zuid 1   7-20
5 Beekhuizen 2   7-19
6 ALTB 2   7-16
7 Presikhaaf 2   7-14
8 Huissen 1   7-13
2e klasse zat. afd. 43
Team 2 
Martijn Evers
Jos Das

Emile Broekhof
Johan Kamphuis
Mark van der Lugt
Mark Kock
Dennis-Jan Snippe
Team 3
Julian Wennekes
Rick Vorwerk
Paul van den Hurk
Rein Rensen
Mark Schreiner
Patrick Gerritsen
Lennart Vonk
1 Altec 1   7-31
2 Beekhuizen 3   7-26
3 De Sprong 1   7-26
4 TC Zuid 3   7-24
5 De Koem 1   7-19
6 TC Zuid 2   7-18
7 ALTB 3   7-15
8 De Kei 2   7-  9
3e klasse zat. afd. 48
Team 4
Joey Agelink

Rik Heijink
Tom Spikker
Berry Dorland
Jelle Hulshof
Team 5
Olle Reijnders
Simon Cadge
Roland Bruggink
Robert Postma
Bas Ebbers
Martin Poelman
1 De Sprong 2   7-28
2 Vorden 1   7-25
3 Socii    7-24
4 TC Zuid 4   7-23
5 Doesburg 1   7-23
6 De Laak 1    7-20
7 TC Zuid 5   7-16
8 Beekhuizen 4   7-  9
4e klasse zat. afd. 14 
Team 6
Xander Krus
Peter Stevens
Albert Vinkenborg
Hans ten Boom
1 Haalderen 1   7-32
2 TC Zuid 6   7-28
3 Lent 6   7-25
4 Presikhaaf 2   7-25
5 Slow 3   7-23
6 De Helster 6   7-14
7 Elden 3   7-11
8 ALTB 6   7-  9

4 klasse zat. afd. 47
Team 7
Jorgen van Duren
Geert Regelink
Maurice Schreiner
Rudy Agelink
Arjan Boekelaar
Bart Regelink
1 Altec 3   6-33
2 TC Zuid 7   6-24
3 Winterswijk 4   6-20
4 Wildbaan 2   6-19
5 Mallumse Molen 1  6-12
6 Zeddam 1   6-11
7 Goor 1   6-  7
5e klasse zat. afd. 45
Team 8
Ruud de Boer
Jasper Brinkman
Floris Stevens
Remy Seinhorst
Rob van Helvoort
Vincent Warnar
Maup van Ravesteijn
1 Seven Aeren 2  6-31
2 Altec 4   6-26
3 ALTB 8   6-23
4 Altec 5   6-18

Op vrijdag 8 april 2022 ging een nieuwe editie van 
de voorjaarscompetitie van start. Na twee corona 
eindelijk weer een ouderwetse ‘normale’ competitie 
zonder al te veel bijzonderheden en regeltjes. Dus 
gewoon volledige wedstrijddagen en na afloop weer 
gezellig met elkaar een drankje kunnen drinken.
Met maar liefst 16 seniorenteams was T.C. Zuid 
zeer goed vertegenwoordigd in de diverse competi-
tiesoorten. De vrijdagavond was vooral populair bij 
de dames, namelijk 7 teams. Op zaterdag kwamen 
8 herenteams en 1 gemengd team in actie. Dit 

mooie aantal competitieteams resulteerde elke week in een volle baanbezet-
ting en een gezellig druk clubhuis/park. Het was de laatste editie op de ‘oude’ 
Tennisforce banen.
Net als in voorgaande jaren hadden we over het algemeen niks te klagen 
over het weer. Het was zacht voorjaarsweer met vaak een lekker zonnetje 
waardoor het zowel op als buiten de baan prima vertoeven was. Er zijn geen 
wedstrijden afgelast als gevolg van de regen.
Een overzicht van alle competitieteams en bijbehorende eindstanden is 
hiernaast weergegeven. De resultaten zijn wisselend. Vier teams hebben 
net naast het kampioenschap gegrepen en zijn tweede geworden. Van deze 
teams kwam het dames 1 team onder leiding van Astrid Ebbers wel erg dicht-
bij. Met een gelijk aantal punten van 15 kwamen zij op doelsaldo net tekort 
voor de titel. Met hetzelfde aantal punten en ook een gelijke eindstand viel de 
uitkomst voor Dames 2 wel de goede kant op. Met Marianne Peters-van Ruler 
als teamcaptain heeft Dames 2 de eer van Zuid hoog gehouden. Van harte 
gefeliciteerd met het kampioenschap!
Al met al was het wederom een zeer geslaagde voorjaarscompetitie met 
mooie resultaten, sportieve wedstrijden, lekker weer en veel gezelligheid. Op 
naar de najaarscompetitie van 2022! De inschrijving is inmiddels gesloten en 
18 teams hebben zich opgegeven.
Tot slot willen wij alle teams nog even bedanken voor het draaien van de 
bardiensten op de wedstrijddagen. Heel fijn dat we het met elkaar op deze 
manier kunnen regelen!
                                              Met sportieve groet, de Technische Commissie



5 De Nieuwe Hellewei 1  6-15
6 De Sprong 8   6-  4
7 TC Zuid 8   6-  4

DAMES DUBBEL 17+ 
2e klasse vrij. afd. 47
Team 1
Mariëlle de Vries
Josine Koedijk
Astrid Ebbers
Nieke ten Hoopen
Valery Verweijen
Mirjam Hettelaar
Martine Wouters
1 Vorden 1   5-15
2 TC Zuid 1   5-15
3 Beekhuizen 2   5-14
4 Lobith 1   5-10
5 Socii 1   5-  3
6 Seven Aeren 1  5-  3 
3e klasse vrij. afd. 72
Team 2
Rachelle van Kouwen
Leonie Goedhart-Janssen
Suzanne Jansen
Marianne Peters-van Ruler
Carola Bregman-Evers
Leontien Colenbrander
Femke van der Zwan
1 TC Zuid 2   5-15
2 Harreveld 1   5-15
3 Altec 4   5-12
4 Duiven 2   5-  7
5 Ruurlo 1   5-  7
6 Beltrum 2   5-  4
3e klasse vrij. afd. 47
Team 3
Ineke Garretsen
Elske Roel
Nicky Gerts
Nienke Bos
Inge Raayman
Marieke Snippe
Marissa Horstink
Kim Raayman
1 Duiven 3   5-18
2 De Sprong 1   5-13
3 De Helster 4   5-13
4 De Kolkstede 1  5-  7
5 TC Zuid 3   5-  6
6 Angeren 1   5-  3
4e klasse vrij. afd. 162
Team 4
Cynthia Heerink Boekelaar
Marloes Westra-Nijkamp
Natalie van Duren-Willemsen
Minke te Dorsthorst
Mariet Kets
1 Winterswijk 6   5-15
2 Groenlo 4   5-14
3 Socii 2   5-11
4 De Kei 3   5-11

5 TC Zuid 4   5-  6
6 Zelhem 1   5-  3
4e klasse vrij. afd. 108
Team 5
Lieke van Dijk
Hedy Bulten
Tessa van Dijk
Barbara Hetterscheidt
Floor van Dijk
Marlot Cornielje
Natasja Evers
1 Winterswijk 5   5-16
2 Groenlo 6   5-16
3 De Sprong 2   5-10
4 Groenlo 5   5-10
5 Socii 3   5-  6
6 TC Zuid 5   5-  2
4e klasse vrij. afd. 100
Team 6

Ilonka Burger
Anne Kaal
Stella Burgmeijer
Ursenic van den Heuvel
Germaine Barends
Judith Velsink
1 De Helster 5   5-16
2 TC Zuid 6   5-11
3 Duiven 5   5-10
4 Beekhuizen 4   5-  8
5 Zevenaar 3   5-  6
6 Schuytgraaf 4   5-  5
4e klasse vrij. afd. 104
Team 7
Fraukje Wieland
Femke Donderwinkel
Jorike van der Lee
Emmie Steylen-Beudel
Kim Bollen
                                       (zie volgende pagina)

Na jaren op rij genoegen te moeten nemen met de 2e plek, is het afgelopen 
voorjaarscompetitie eindelijk gelukt: Kampioenen! Dames 2 (bestaande uit: Ma-
rianne, Leonie, Femke, Renske, Karlijn, Carola, Leontien, Rachelle en Suzan-
ne) is eindelijk kampioen geworden tijdens een bloedstollende wedstrijd tegen 
Harreveld. Het hele seizoen ging het gelijk op en het kwam dus echt aan op de 
finalewedstrijd. Een gelijkspel zou genoeg moeten zijn, maar uiteraard gingen 
we voor de winst. Helaas werd het door de zenuwen, Spaanse scheldwoorden 
en stevige handdrukken toch nog vies spannend en dus ook 2-2. 
Eén game bleek het verschil te maken en het was genoeg!  Het feest barstte 
los. Heel lief dat zelfs de tegenstander champagne voor ons had meegenomen 

(of was dat 
toch stiekem 
voor het 
eigen team 
bedoeld 😉?).
Het werd 
nog tot in de 
late uurtjes 
gevierd met 
champagne, 
prosecco 
zonder 
bubbels 
en confetti. 
Een week 
later met 
een platte 
wagen door 
Doetinchem 
vonden we 
net wat ver 
gaan, maar 
met een 
sloep door 
de Oude IJs-

sel vonden we dan toch wel weer passend. Helaas gooide de regen roet in het 
water, maar gelukkig werd het bij Stretto toch nog een gezellige avond en werd 
ook daar het kampioenschap nog even goed gevierd. Met nu zelfs een plek op 
de Hall of Fame bij Rachelle thuis, smaakt het naar meer en kunnen we niet 
wachten om ook in de najaarscompetitie voor het kampioenschap te gaan.
                                                                                              Groeten Suzanne

Dames 2 eindelijk kampioen!



1 De Nieuwe Hellewei 1  5-18
2 Schuytgraaf 3   5-12
3 Bergh 1   5-12
4 Zevenaar 2   5-  9
5 Duiven 6   5-  6
6 TC Zuid 7   5-  3
GEMENGD DUBBEL 17+
4e klasse zat. afd. 28
Team 1
Alexander ter Beest
Gerda Koedijk
Renate ter Beest-Nijenhuis
Marjanne van Arkel-Blankvoort
Jan-Willen Schoppers
Patrick van Lochem
Caroline Wendel

1 Malburgen 1   7-23
2 De Helster   7-22
3 Elden 3   7-19
4 TC Zuid 1   7-17
5 Ooij 1    7-13
6 ALTB 3   7-  8
7 De Sprong 1   7-  8
8 Columbae 2   7-  2

Reaninmatie cursus
In 2020 is de laatste cursus bij 
TC Zuid geweest. Er was sprake van 
een record aantal deelnemers. Helaas 
heeft ook op dit vlak de corona zich 
flink laten gelden.
Toch willen we de zaak weer op gaan 
starten. We hebben 2 groepen. Ten 
eerste de mensen die naar de herha-
lingscursus moeten (eigenlijk elk jaar 
verplicht i.v.m. de geldigheidsduur van 
je diploma), ten tweede een nieuwe 
groep starters. 
We willen weer een cursus starten 
voor beide groepen. Eerst maar even 
kijken wie allemaal mee gaan doen. 
Je kunt je aanmelden via: 
christewinkel@planet.nl en geef even 
aan wat je bent: beginner of herhaler.
                                                  ctw

http://www.evenuit.com/
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Voorheen Autoschade Gelderland (ASG)
Autoschade? ga naar boekhorst.nl 
of bel 085-0444 555                   

Nieuws van de 
sponsorcommissie
De sponsorcommissie heeft afscheid 
genomen van Hans ten Boom als lid.
Met een leuk aandenken is hij be-
dankt voor zijn jarenlange inzet voor 
deze commissie.
Robert Postma heeft zich tijdens de 
ALV aangemeld als nieuwe vrijwilliger.
Inmiddels hebben we de 1e vergade-
ring in de nieuwe samenstelling erop 
zitten (Michiel, Robert en Roland).
Nieuwe vrijwilligers zijn nog steeds 
meer dan welkom!
In de afgelopen periode hebben we 
als commissie een aantal doeken 
vervangen voor nieuwe (Jeroen 
Pubben en Warsteiner).
Daarnaast hebben we ook nieuwe 
doeksponsoren mogen verwelkomen: 

Stephan Roelvink schrijft:
Sinds maart 2022 is onze nieuwe 
naam ‘Plan architecten BV’ en zijn wij 
doeksponsor geworden van TC-Zuid. 
Na 48 jaar de naam ‘Duoplan Doetin-
chem architecten’ te hebben gedragen 
hebben we onze naam veranderd. 
Vroeger was het ontwerpen én bou-
wen ons domein, maar sinds 1980 
hebben we ons toegespitst op alleen 
het ontwerpen. Met deze naams-
wijziging is nu de cirkel weer rond. 
De kwaliteit en gezichten achter de 
nieuwe naam zijn nog altijd hetzelfde 
gebleven. 
We zijn voor velen een vertrouwd 
adres, een allround architectenbu-
reau, met expertise IN huis, zodat 
we in alle disciplines thuis zijn. Van 
particuliere verbouw, utiliteit, scholen-
bouw, sportcomplexen, nieuwbouw 
tot renovatieprojecten. Dat is een 
bewuste keuze, zodat wij onze visie 
waar kunnen maken: Wij willen onze 
klanten oprecht blij maken door een 
waardevolle en inspirerende leef- of 
werkomgeving te creëren. Dit kun-
nen wij alleen realiseren door zelf 
als bureau ook duurzaam, circulair 
en toekomstbestendig te zijn en te 
blijven! Dit doen we niet alleen door 
alle ontwikkelingen in de bouwwereld 
proactief te volgen, maar ook door 
ons eigen bureau te blijven vernieu-
wen!
Neem gerust eens een kijkje bij onze 
projectenof voor een vrijblijvend 

www.planarchitecten.nl



raken met het feit dat er gespeciali-
seerde fysiotherapie bestaat, waar ze 
met hun klachten terecht kunnen.
Wat houdt handtherapie in en wat kun 
je betekenen voor tennissers?
Zoals al eerder gezegd, is handthe-
rapie een vorm van fysiotherapie die 
zich volledig richt op klachten aan de 

handen en de polsen. 
Dat kan zijn na een operatie of 
na een ongeluk. Maar ook als 
mensen langdurig pijn hebben 
aan hun hand, en niet weten 
waar het vandaan komt, dan 
kunnen we inventariseren waar/
wanneer en hoeveel klachten 
ze hebben en daar vinden we 
meestal ook een passende op-
lossing voor.
Wat ik bij tennissers doe is in 

kaart brengen waar en wanneer ze 
klachten ervaren en of er bv iets ver-
anderd is t.a.v de trainingsintensiteit/
techniek die ze gebruiken in het tennis 
en of we daar in bij kunnen sturen 

(evt. in overleg met de trainer) zodat 
de klachten verdwijnen. 
Heb je nog verdere aanvulling of op-
merkingen?
Bedankt voor het interview en ik wens 
alle spelers en speelsters van TC Zuid 
een prachtige tenniszomer. 
                               Maren Colenbrander

gesprek. Veel kijkplezier! En wellicht 
kunnen we wat voor u betekenen. 

Plan Architecten BV 
Stephan Roelvink, Architect

Nederlanders behoren tot ‘s werelds-
grootste koffiedrinkers. Dagelijks 
drinken wij gemiddeld 6,5 miljoen liter 
koffie. Omgerekend komt dat neer op 
zo’n 18,6 miljard koppen koffie - 8,4 
kilogram koffiebonen per persoon - in 
slechts één jaar tijd. Dit is precies de 
reden waarom de keuze voor duur-
zame koffie van groot belang is voor 
uzelf en uw organisatie. Wij helpen u 
hier graag bij.

Bij Beukenhorst Koffie gaan wij zo 
spaarzaam mogelijk om en met onze 
energiebronnen ontzien we het 
milieu door onder andere CO2-uit-
stoot en afval te minimaliseren. 
Daarnaast helpen wij onze koffieboe-
ren, waar ook ter wereld, aan een 
goed bestaan door te voldoen aan de 
voorwaarden van erkende, duurzame 
keurmerken.
Beukenhorst Koffie is de leverancier 
van de koffie bij TC Zuid. De koffie-
drinkers op ons park zijn vol lof over 
de smaak en kwaliteit van Beuken-
horst Koffie.

Ook doeksponsor Plameco heeft zijn 
contract met 1 jaar verlengd. 
Plameco heeft het plafond in onze 
kantine bespannen met doeken.
Helaas hebben we ook afscheid 
genomen van 2 bord sponsoren; Rij-
school Rem & Go en Aaidierenkliniek. 
Beide sponsoren zijn hartelijk bedankt 
voor hun bijdrage aan onze club.Op 
dit moment zijn we druk bezig met 
een aantal bedrijven om de samen-
werking te zoeken met onze nieuwe 
padel banen. We willen de 4 padel 
banen elk gaan vernoemen naar een 
sponsor. De gesprekken hierover 
lopen volop en ik hoop in de volgende 
Breakpoint enkele namen te kunnen 
noemen. 
Weten jullie een bedrijf dat interesse 
heeft neem dan contact met ons op.        
               Namens de sponsorcommissie,
               Roland Bruggink, voorzitter 

Jeugd ontmoet sponsor Handtherapie
Interview met Leontien van Handtherapie Doetinchem, door 
jeugdlid Maren
Wil je je even voorstellen?
Ik ben Leontien Colenbrander, ik ben 
getrouwd met Frank en heb 2 kinde-
ren, Sven en Maren.
Behalve Sven (die voetbalt), tennis-
sen wij allemaal bij TC Zuid.
Sinds 2017 ben ik praktijkeigenaar 
van Handtherapie Doetinchem.

Maar ik werk al vanaf 1994 als fysio-
therapeut/manueel therapeut en vanaf 
2009 als handtherapeut. 
Dan komen we direct op de volgende 
vraag; wat is handtherapie?

Handtherapie is 
fysiotherapie gespe-
cialiseerd in handen 
en polsen.
Dus iedereen met 
hand- en/of pols-
klachten kan bij ons 
terecht voor behan-
deling.
Dat kunnen dus 
klachten zijn die 
ontstaan zijn door 
een ongeluk, opera-
tie of na sporten (bv 
iemand die tennist 
kan klachten krijgen 
in de pols als de 
techniek niet hele-
maal goed is).
Wij maken ook 
spalken op maat en/
of geven adviezen 
welke spalk het 
beste bij iemands 
klachten past. 
Waarom ben je sponsor bij TC Zuid?
TC Zuid is een gezellige vereniging 
waar ik al erg lang lid van ben, en 
daarom vind ik het leuk om een kleine 
bijdrage te kunnen doen in de vorm 
van sponsoring. 
Daarnaast hoop ik dat mensen, die 
hand-/polsklachten hebben, bekend 



Na 2 jaar konden en mochten we eindelijk weer een Open 
Toernooi organiseren.
En wat voor een Toernooi, met het hoogst aantal inschrij-
vingen ooit! 170 deelnemers mochten wij verwelkomen op 
ons tennispark, we moesten 155 wedstrijden inplannen. 
Het was voor de organisatie weer een hele klus en soms 
erg lange dagen. Zonder alle vrijwilligers die zich hebben 
aangemeld om ons te helpen hadden wij het dan ook nooit 
gered. Dus via deze weg wil ik alle vrijwilligs nogmaals 
enorm bedanken voor hun inzit. 

Het weer was ook fantastisch en dat was ook te merken aan de gezelligheid op 
ons park. Elke avond waren er veel tennissers aanwezig maar ook mensen die 
gewoon even kwamen kijken voor de gezelligheid. 2 avonden hadden we even 
een flinke regen bui, hadden we deze 2 jaar geleden gehad dan konden we 
meteen niet meer spelen die avond en moesten we alles doorplannen.
Maar nu, op onze nieuwe banen konden we na regen gewoon doorspelen! Nu 
we het toch over de banen hebben wil ik nog even zeggen dat we hiermee, als 
club,  een juiste beslissing hebben genomen als club. Veel spelers hebben zich 
na het spelen op de nieuwe banen al aangemeld als lid en er zijn ook nog heel 
veel toezeggingen die lid gaan worden. Padel gaat hier zeker ook een grote rol 
in meespelen. 
Maar nu weer even terug naar het Toernooi want geen enkel toernooi kan 
zonder sponsors draaien. Daarom wil ik de onderstaande sponsors nogmaals 
bedanken voor de prijzen en hapjes die zei beschikbaar hebben gesteld:

Maceda Mazda dealer  Hendriksen Vishandel
Jolink Banketbakkerij  Warsteiner
Vanouds                        Platte TV
Intersport Doetinchem  Tennis Solution
Restaurant Mama’s (voormalig Pannenkoekenschip)
Op de volgende pagina staan alle winnaars nog een keer vermeld en wij hopen 
als organisatie dan ook dat iedereen zijn titel volgend jaar komt verdedigen. 
Of ben jij diegene die de huidige titel houder gaat uitdagen of kom je gewoon 
even voor de gezelligheid langs.
Laten we er volgend jaar een nog groter succes van maken met zijn allen.
                 Met sportieve groet, Berry Dorland en de Technische Commissie

TC Zuid Open 2022

WWW. J O L I N K B AN K E T. N L
Doetinchem • Brummen • Zutphen
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HE 4 1e

DD 6 1e

GD 6 1e

HD 4 2e

Jongste deelnemer
Roos Ebbers



Uitslagen:
TC Zuid Open 
Heren enkel 4
1 Noah Koerselman
2 Rick Vorwerk
Dames enkel 6
1 Bo Limpers 
2 Julia Beunk
Heren enkel 5
1 Peter Stevens
2 Patrick Gerritsen
Heren enkel 6
1 Miro Dovoda
2 Jorrit Splithoff
Heren enkel 7 (17+)
1 Max van Rooden
2 Jos Vaanholt
Heren dubbel 4
1 Johan Kamphuis
   Dennis-Jan Snippe
2 Paul van de Hurk
   Rick Vorwerk
Heren dubbel 5
1 Roland Brugging
   Robert Postma
2 Noah van den Berg
   Rui Pedro de Sa Ribeiro 
   Da Silva
Heren dubbel 6
1 Bas Ebbers
   Olle Reijnders
2 Rogier van Ewijk
   Tim Izaak
Heren dubbel 7 17+
1 Miro Dovoda
   Sergio Keurentjes
2 Geert Dutman
   Henny Veldkamp

Heren dubbel 8
1 Bennie Hebbink
   Marcel Legters
2 Ruud de Boer
   Rob van Helvoort
Dames dubbel 4
1 Sabine van de Kamp
   Annelies van Poelgeest
2 Jiske van Braak
   Ellen Sprenkeler
Dames dubbel 6
1 Astrid Ebbers
   Nieke ten Hoopen
2 Petra Plaumann
   Juliette van der Scheur
 

Dames dubbel 7 17+
1 Inge Buiting
   Marjon Droppers
2 Gerde ter Heerdt
   Lidy Lueb
Dames dubbel 8 17+
1 Natalie van Duren
   Cynthia Herink
2 Germaine Barends
   Ilonka Burger 
Gemengd dubbel 6
1 Joey Agelink
   Lotte Siebelink
2 Roger Keller
   Helen Wassink
Gemengd dubbel 7 17+
1 Robin Bekius
   Annet Bekius
2 Jasper Tiemessen
   Miranda Smithuysen
Gemengd dubbel 8 17+
1 Peter Wolters
   Karin Wolters
2 Jaap Ahoud
   Anne Hensen 

HE 5 1e + 2e DD 8 1e 

HE 7 17+ 2e 

DD 4 1e 

DD 8  2e 
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DD 4 2e 

HD 4 1e 

HD 5 1e 

HD 6 1e HD 5 2e

HE 6 2e 

DD 8 2e 

GD 7 2e



Dit jaar konden wij eindelijk weer, volgens de traditie, op eerste pinksterdag 
het toernooi spelen. De afgelopen 2 jaar is dat niet gelukt vanwege COVID-19. 

Afgelopen jaar hadden we 33 inschrijvingen. Dit jaar 
hadden we iets minder inschrijvingen, 26 teams, maar dat 
is nog steeds een hartstikke mooi aantal voor het halfom 
toernooi. We hopen natuurlijk dat we volgend jaar weer 
meer inschrijvingen gaan krijgen. 
Vooraf waren de weersverwachtingen niet perfect, er 
werd veel regen voorspeld. Maar zoals bijna elk jaar met 
het halfom toernooi hadden we erg veel geluk met het 
weer. Het was lekker tennisweer en toen we klaar waren 

met het toernooi werd het slecht weer. In de ochtend kregen we helaas nog 2 
afmeldingen ivm ziekte. Gelukkig hebben we dat goed op kunnen lossen.
Dit jaar hadden we weer genoeg vrijwilligers om te helpen. Bij de voorberei-
ding hielpen Marieke, Leonie en Dionne mee. Op de dag zelf hadden we bar-
dienst geregeld met Marjanne. Daar waren we super blij mee. Dit jaar hadden 
we 2 meisjes van de oudere jeugd die mee wilden helpen met het toernooi, 
omdat ze zelf te weinig tegenstanders hadden. Roos en Isa hebben ons veel 
werk uit handen genomen. Roos en Isa hielden de tijd bij en schreven de uit-
slagen op. Ze deden dit erg goed, en wij als organisatie waren er erg blij mee. 
Net als afgelopen jaar hadden we veel verschillende leeftijden, en ook een 
aantal kinderen die voor het eerst meededen met dit leuke toernooi. Ook de-
den er ook een aantal kinderen mee die zelf niet tennissen, maar het wel hart-
stikke leuk vonden. Iedereen speelde weer evenveel wedstrijden. In sommige 
poules werd er een extra wedstrijd gepland, zodat zij ook evenveel wedstrijden 
zouden spelen. 
Dit jaar met het halfom toernooi werd er door iedereen heel leuk en gezellig 
gespeeld. En als organisatie vinden wij dit het allerbelangrijkste van het toer-
nooi. Tennis moet voor iedereen plezier geven. Nadat alle wedstrijden waren 
gespeeld gingen we de balans opmaken welke teams er hadden gewonnen. 
Dit jaar gebeurde er iets heel speciaals. We hadden in een poule niet 1 win-
naar maar 3 winnaars. Toen moesten we het aantal games gaan tellen, en ook 
dit lag ook heel erg dicht bij elkaar. De uitslag werd uiteindelijk met 2 games 
verschil beslist. Heel erg spannend dus. 
Nadat we de prijsuitreiking hadden gedaan, was het toernooi nog niet hele-
maal afgelopen. Het is namelijk sinds een aantal jaar ook traditie geworden 
dat we na het toernooi ook “rond om de  baan” spelen met zijn allen. Normaal 
gesproken wordt dit altijd gedaan door de kinderen, maar dit jaar deden er ook 
veel ouders voor het eerst mee met rond om de baan. Dat was erg leuk om te 
zien. Uiteindelijk bleef het niet bij 1 ronde om de baan, maar 4 rondes om de 
baan. 
Het was een erg geslaagd toernooi! We willen iedereen bedanken voor het 
meedoen. En natuurlijk ook alle vrijwilligers bedankt voor jullie hulp. We hopen 
volgend jaar weer zo’n geslaagd toernooi te hebben.   
                                                                                                     Rick Vorwerk

Rick Vorwerk

Halfom-toernooi 2022



Suus Tomassen
Niek Jacobs
1 De IJsselweide 1  7-31
2 Park Grintebos 3  7-28
3 TC Zuid 2   7-28
4 Winterswijk 1   7-25
5 Varsseveld 1   7-17
6 TC Zuid 1   7-15
7 Altec 2   7-13
8 De Rietstap 1   7-11
MEISJES 13 t/m 17 
Team 1 junioren 1e klasse afd. 7
Maren Colenbrander
loreen Brouwer
Roos Ebbers
Isa Tieben
Lena Brouwer
Myrthe Odolphy
1 Topspinners 1   7-38
2 Groenlo 1   7-32
3 TC Zuid 1   7-27
4 Groenlo 2   7-19
5 OTV 1   7-16
6 T Weusthag 1   7-16
7 Dijver’s TC 1   7-15
8 Altec 1   7-  5

GEMENGD 10 t/m 12 
Team 1 Groen 1 afd. 70
Hugo de Groen
Jasmijn Bruil
Quiten van Mierloo
Noor Mollevanger
Keley Evers
Eline Wassink
Roos Goedhart
1 De Sprong 1   7-26
2 Winterswijk 1   7-26
3 TC Zuid 1   7-24
4 Seven Aeren 1  7-22
5 Duiven 1   7-20
6 Zelhem 1   7-19
7 Dieren 1   7-17
8 Vorden 1   7-14
Team 2 Groen 2 afd. 111
Roos Goedhart
Amélie Verhaegen
Eline Wassink
Ard Roeling
Finn Meuleman
Juliet Donker
Rutger Donker
1 Didam 2   6-29
2 De Laak 2   6-25
3 Beekhuizen 2   6-24
4 De Kolkstede 1  6-15
5 De Ijsselweide 1  6-14

Voorjaarscompetitie jeugd 2022 eindstanden
6 De Sprong 2   6-12
7 TC Zuid 2   6-  7
Team 3 Groen 2 afd. 104
Lotte van Houten
Levi Meuleman
Rinze Jansen
Isballe Thijssen
Finn Meuleman
Marit Tengker
1 Beekhuizen 3   7-33
2 ALTB 1   7-30
3 De Laak 1   7-28
4 TC Zuid 3   7-19
5 Huissen 3   7-19
6 Mulburgen 2   7-16
7 Beckson Brummen  7-13
8 De Groene Kamer  7-  8
GEMENGD 11-14
Team 1 Junioren 2e klasse afd. 47
Carolien Bonebakker
Madelon van der Lugt
Emma Wouters
Maud Tieben
Quitnten van Mierloo
Lieke Bruil
Maxim Broekhof
Team 2 Junioren 2e klasse afd. 47
Maud Tieben
Maxim Broekhof
Isa Ebbers

Najaarscompetitie jeugd 2022 indeling

Ard Roeling
Amélie Verhaegen
Eline Wassink 
TC Zuid 2
Lotte van Houten
Finn Meuleman
Levi Meuleman
Marit Tengker
Isabelle Thijssen

GEEL t/m 14
TC Zuid 1
Maxim Broekhof
Isa Ebbers
Niek Jacobs
Maud Tieben
Suus Tomassen 
TC Zuid 2

Carolien Bonebakker
Lieke Bruil
Madelon van der Lugt
Emma Wouters 
TC Zuid 3
Jasmijn Bruil
Kelcey Evers
Hugo de Groen
Quinten van Mierlo
Noor Mollevanger 
TC Zuid 4
Roos Donderwinkel 
Lenore Donker
Aniek Meinen
Noa Meuleman
Guus Versteegt

MEISJES t/m 17
TC Zuid 1
Lena Brouwer
Loreen Brouwer
Maren Colenbrander
Roos Ebbers
Isa Tieben   

In het voorjaar hebben acht teams meegedaan aan de competitie. Helaas 
konden er geen kampioenschappen gevierd worden, maar er werden wel heel 
sportieve en leuke wedstrijden gespeeld.Inmiddels zijn de teams ook weer 
opgegeven voor de najaarscompetitie. Aan het einde van de zomervakantie 
verwachten we de competitie-indeling te ontvangen van de KNLTB. 
De teamindeling voor de najaarscompetitie vind je hieronder:

ROOD 2
TC Zuid 1
Bo van Bokhoven
Yfke ten Have

ORANJE 2
TC Zuid 1
Morris Broekhof
Tijs van Dijk
Tiego Dimmendaal
Julliët Donker
Amarens Jansen
Noëmie de Vries 

GROEN 1
TC Zuid 1 
Roos Goedhart
Rutger Donker

Onze sponsors steunen TC Zuid, steunen wij onze sponsors.......?



Afgelopen 
weken 
hebben we 
op Zuid de 
8 overgeble-
ven tennis-
banen banen 
vernieuwd. 
Daarnaast 
zijn er op de 

plekken van de voormalige banen 4 
en 5 maar liefst 4 padelbanen aan-
gelegd. Een geweldige operatie die 
goed is voorbereid en bijna afgewerkt. 
Complimenten voor de commissies, 
ons bestuur, de leveranciers en hun 
personeel. 
N.a.v. deze operatie heb ik onder-
staand gesprek gehad met baancom-
missielid Ton van Balveren.
Ton wat weet je nog van de oude 
banen? 
De leden hebben in 2007 besloten dat 
de banen vernieuwd moesten worden. 
De aangestelde commissie kwam 
destijds met het voorstel te kiezen 
voor Tennis Force banen.  De basis 
van dit systeem is waterdoorlatend 
betonasfalt met gaatjes (zoab) en 
daarop een laag gravel.
Het voordeel van deze banen zou 
zijn dat bij nat weer de banen sneller 
weer droog zouden worden en dat er 
aanmerkelijk minder onderhoud nodig 
was. Dit voorstel werd in 2007 door de 
ALV vastgesteld.
Na verloop van tijd bleek dat deze 
baansoort niet minder maar veel meer 
onderhoud vergde. Het probleem was 
de poriën in de baan open te krijgen/
houden zodat het regen- en sproei-
water weg beter kon lopen. Begonnen 
werd met een eenvoudige sproeier, 
later werd professionele apparatuur 
aan geschaft.Kenmerkend voor deze 
banen is ook dat ze harder zijn wat 
z’n weerslag heeft op o.a. de knieën. 
Mede hierdoor hebben destijds een 
aantal leden de vereniging verlaten.  
Wat kun je vertellen over het onder-
houd van deze banen?
Het onderhoud van de banen was 
destijds bijzonder zwaar werk. In prin-
cipe hadden we voor elke baan 2 dag-
delen en 4 mensen nodig om die te 
reinigen Dat betekende dat eerst het 
gravel aan de kant moest, vervolgens 
werd onder hoge druk van water het 
gravel uit de poriën gezogen, daarna 

moest het opgezogen water met de 
gravelresten naar een plek buiten het 
park vervoerd worden en dan werd het 
gravel er weer opgebracht. Natuurlijk 
probeer je elke keer weer het onder-
houd systeemmatiger aan te pakken.
In de periode 2015 – 2017 is onder-
zoek gedaan bij andere verenigingen 
die ook gebruik maken van Tennis 
Force banen. 
Banen zoals bij ons bleken slechts bij 3 
of 4 clubs in gebruik. Uit eindelijk wer-
den er proeven gedaan met een ander 
gravelsoort, maar de hardheid van de 
banen bleef onveranderd. Wel werd het 
onderhoud iets minder zwaar. 
Wanneer ben je lid geworden van de 
baancommissie?
In 2017 ben ik met 
pensioen gegaan. 
Na een periode van 
aftasten ben ik bij 
de baancommissie 
terecht gekomen. 
Eerst een beetje ‘los 
– vast’, maar later 
leer je de mensen 
met wie je dit werk 
doet goed ken-
nen en waarderen 
……...  en dan zit je 
er aan vast!   
Achteraf kun je 
veel zeggen over 
de Tennis Force 
banen, maar op 
het moment van de 
aanschaf was de 
kennis van later er 
nog niet. We heb-
ben in 2007 met z’n 
allen gekozen voor deze banen.
Wat is jullie rol als commissie in de 
voorbereiding naar de aanleg van onze 
nieuwe smashcourt banen geweest?
Bij de keuze voor deze banen heeft de 
commissie volledig meegespeeld. We 
hebben op verschillende baansoorten 
geoefend en is er goed geluisterd naar 
onze adviezen over onderhoud en 
levensduur in de uiteindelijke keuze. 
Natuurlijk beslist het bestuur welk voor-
stel er naar de ALV gaat.
Wat is precies een smashcourtbaan?
Smashcourt bestaat uit een kunstgras-
mat die is ingestrooid met een speciale 
‘infill’; rood keramisch zand. De mat is 
vastgelijmd op de voormalige Tennis-
force laag (de ‘zoab’ laag). Dat maakt 
dat de balstuit beter en stabieler is dan 

bij Smashcourtbanen die (normaliter) 
op een zandlaag zijn aangelegd
Hoe ziet het baanonderhoud er nu uit?
Voorheen werd op één dagdeel 1 
baan aangepakt, nu op één ochtend 
het gehele park! Het is machinaal te 
doen met een trekker. Het zand, de 
korrels moeten goed los geborsteld 
worden en los blijven zitten. Natuurlijk 
moet het materiaal ook aangevuld 
worden, maar dat was bij gravel ook 
zo.
Wat is belangrijk voor de leden bij het 
vegen van de baan?
Niet meer alleen een rondje vegen om 
het speelgedeelte, maar de gehele 
baan van hek tot hek vegen zodat de 
korrels goed verdeeld worden.
We hebben pas het TC Zuid Open 
toernooi gehad, wat vonden de deel-
nemers van de banen?  

De meesten kennen natuurlijk 
smashcourt. Wel was het heel prettig 
om leden die (vanwege de banen) 
vertrokken zijn weer terug te zien. Een 
aantal van hen heeft zelfs toegezegd 
terug te komen als lid en ……….  dit 
nog gedaan ook! 
Gaan jullie straks ook het onderhoud 
van de padelbanen verzorgen?
Het onderhoud is bijna hetzelfde als 
bij smashcourt banen, er moet ge-
veegd worden en behandeld met een 
borstelmachine. 
Het glas moet echter elke maand 2 
maal gelapt worden van binnen en van 
buiten en dat zien wij niet zitten. We 
hebben als baancommissie meteen 
gezegd: wij zijn van de tennisbanen, 
voor de padelbanen moet er maar 

Van oude naar nieuwe banen....
Een gesprek met Ton van Balveren



Jos van Wingerden, Jos Vaanhold, 
Rob van der Wal, Ton van Balveren, 
Wim Wolffensperger, Gert Kuipers en 
Aad Grandia.
Ton hartelijk dank voor dit gesprek en 
veel succes met jullie tennisbanen!.
                                                   ctw
 

 
 

Hoewel de plannen allemaal veranderd zijn 
en op de plek van baan 4 en 5 de 
padelbanen komen, zijn er nog genoeg 
tegels te koop.  
 

Ze zijn uitstekend geschikt als ondergrond 
voor een terras, balkon of onder 
voortenten/ luifels op een camping. 
 

Voor leden is er uiteraard wel wat korting 
mogelijk, het is ook wel de bedoeling om 
voldoende financiën op te halen om het 
plan te realiseren. 
 

Voor verdere vragen graag contact opnemen met Maarten Brinkhof 
middels email: maartenbrinkhof@ziggo.nl  of buiten reguliere werktijden mobiel: 0634655743. 
 

Hierbij de link van Marktplaats waar ze te koop aan worden geboden: 
 

https://www.marktplaats.nl/plaats/m1569846016/view?utm_source=systemmail&utm_medium=email&
utm_campaign=CO__B_Expiring_Ad  
 
 

Verkoop kunsttegels (voorheen baan 5)

een padelbaancommissie komen. 
Heb je verder nog info over de padel-
banen?
De verlichting moet nog aangesloten 
worden en volgens mij kunnen de 
banen tot medio september alleen 
bespeeld worden door leden. Er moet 
nog een afhangsysteem komen.
Dan nog over de baancommissie hoe 
werkt precies?
Op dit moment zijn we met 7 per-
sonen. We streven er naar om elke 
dinsdag met 4 personen aanwezig 
te zijn voor het onderhoud. Iedereen 
moet met vakantie kunnen of een keer 
verhinderd zijn, dus dat regelen we 
goed onder elkaar.
Wil je in de commissie mee draaien 
dan moet je je goed realiseren dat het 
niet voor één keer is. Je draait mee in 
een groep. Het wil beslist niet zeggen 
dat je moet, maar er zit wel structuur 
in. 
Wie zitten er op dit commissie?



Senioren 
sportcarrousel 
Op dinsdag 30 juni streek de senioren 
sportcarrousel neer bij TC Zuid. De 
senioren carrousel is een initiatief van 
Sport-id waarbij senioren gedurende 
6 weken kunnen kennismaken met 
het sportaanbod op sportpark Zuid.
De aanwezige 6 deelnemers werden 
gastvrij ontvangen door Christine. 
Rick verzorgde een tennisclinic van 
een uur. 
De meesten hebben nog nooit ge-
tennist en dat was wel een beetje te 
merken, maar na een half uurtje oefe-
nen werd de bal steeds vaker geraakt.  
Na een uur was de koek wel op, maar 
gelukkig niet in het clubhuis waar ze 

nog konden genieten van een welver-
diend kopje koffie of thee. Wellicht dat 
we de volgende ronde van de carrousel 

met padel invullen, dat is toch nog wat 
laagdrempeliger.
                       Jan-Willem Schoppers


